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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2018/19:84 Kompetensutvisningar

Vi har kunnat ta del av många berättelser om hur hårt arbetande personer som 
behövs i det svenska näringslivet har utvisats på grund av bagatellartade 
förseelser. Sverige är ett litet land som behöver varje person med speciella 
kompetenser som vill komma hit och bidra med sina kunskaper och 
erfarenheter i arbetslivet. Länge har det funnits en ovilja inom framför allt 
Socialdemokraterna att göra någonting åt kompetensutvisningarna. Nu verkar 
det som om den rödgröna regeringen har ändrat uppfattning, då det angavs i 
regeringsförklaringen att problemet med kompetensutvisningar måste lösas.

Med anledning av det ovanstående vill jag fråga justitie- och 
migrationsminister Morgan Johansson följande:

 

Hur och när ska ministern verka för att kompetensutvisningarna ska upphöra?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-01-31
Besvaras senast
2019-02-06 kl. 12.00


